

**Recommended Use:** Helps reduce the symptoms of stress, such as fatigue, sleeplessness, irritability, and inability to concentrate. Helps reduce cortisol and C-reactive protein levels, the biomarkers of physical stress. Helps support cardiovascular health. Source of antioxidants. Helps reduce joint discomfort associated with osteoarthritis of the knee.

**Medicinal Ingredients** (Each capsule contains):

Sensoril® Ashwagandha (*Withania somnifera*, 5:1 QCE 625mg, 32-45% *Withania oligosaccharides*, 0.05-0.5% Withaferin A, 10-20% Withanolide glycosides, root and leaf). . . . . 125mg

**Non-medicinal Ingredients:** Hydroxypropyl methylcellulose, magnesium stearate, microcrystalline cellulose

**Recommended Dose (Adults):** For cardiovascular health, joint discomfort, and Adaptogen: Take 2 capsules one to two times daily.

For Stress and Antioxidant: Take 1 capsule daily.

**Recommended Duration of Use:** To see beneficial effects on knee discomfort take 2 capsules once a day (250 mg/day) of Sensoril for 12 weeks or take 2 capsules twice a day (500 mg/day) of Sensoril for 8 weeks. For use beyond 12 weeks, consult a healthcare practitioner.

**Cautions and Warnings:** Consult a healthcare practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding. Consumption with alcohol, other drugs or natural health products with sedative properties is not recommended.

Safety sealed for your protection. Do not use if seal is broken or missing.



Sensoril® is a registered trademark of Natreon, Inc./ Sensoril™ est une marque déposée de Natreon inc.

Only available from healthcare professionals. Seulement disponible via un professionnel de la santé.



# Ashwagandha

## Adaptogen & Stress Relief Adaptogène et soulagement du stress

120 CAPSULES



NPN 80091167

**Usage recommandé :** Aide à réduire les symptômes du stress tels que la fatigue, l'insomnie, l'irritabilité et la difficulté de concentration. Aide à réduire les niveaux de cortisol et de protéine C réactive, les marqueurs biologiques du stress physique. Aide à favoriser la santé cardiovasculaire. Source d'antioxydants. Aide à réduire l'inconfort articulaire associé à l'arthrose du genou.

**Ingédients médicinaux** (chaque capsule contient) :

Ashwagandha Sensoril™ (*Withania somnifera*, 5:1 QBE 625 mg, 32-45 % d'oligosaccharides de *Withania*, 0,05-0,5 % de withaferine A, 10-20 % de glycosides de withanolide, racine et feuille). . . . . 125 mg

**Ingédients non médicinaux :** Hypromellose, stéarate de magnésium, cellulose microcristalline.

**Dosage recommandé (adultes) :** Pour la santé cardiovasculaire, l'inconfort articulaire et en tant qu'adaptogène : Prendre 2 capsules une à deux fois par jour. Pour le stress et en tant qu'antioxydant : Prendre 1 capsule par jour.

**Durée d'utilisation recommandée :** Pour profiter des bienfaits pour l'inconfort des genoux, prendre 2 capsules de Sensoril une fois par jour (250 mg/jour) pour 12 semaines ou prendre 2 capsules de Sensoril deux fois par jour (500 mg/jour) pour 8 semaines. Pour une utilisation excédant 12 semaines, consultez un professionnel de la santé.

**Mises en garde :** Consulter un professionnel de la santé avant usage si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. La consommation d'alcool, d'autres médicaments ou de produits de santé naturels ayant des propriétés sédatives avec ce produit est déconseillée.

Sceau de sécurité pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant.

Licensed by/Sous de licence de : Natreon, Inc, New Brunswick, New Jersey, 08901

Distributed by/Distribué par:

Biomed International Products Corp.

102-3738 North Fraser Way,  
Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada  
1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp: